
Referat fra møte i Hølonda menighetsråd 281024 ved Eid skole 

Disse møtte: Roald Syrstad, Bård Egil Alstad, Anita Hammerås, Jørund Grønli, Inger 
Høgsteggen Bakken, Kristin Antonsen, Jostein Jarl Sunnset, Marie Kulbrandstad,  Eirik 
Jørgensen og Ole Dahle 

Åpnet med bursdagssang for Roald og det ble kaƯe og bløtkake underveis.  

Sak 49/24: Godkjenning av innkalling og sakliste. Godkjent uten merknader 

Sak 50/24: Godkjenning av referat fra møte 200824. Godkjent med en merknad. Neste 
møte skal være 261124, ikke 261224. I dagens møte ble det bestemt 251124 i stedet.  

Sak 51/24: Presentasjon av Eirik Jørgensen, ny kateket. Begynte i stillingen 011123. 
Kommer fra en bygd utenfor Kristiansand. Bor på Melhus og er gift og har 2 sønner på 4 
og 7 år.   Jobber med kirkelig undervisning og læring for barn fra 10 år og opp til 100 år. 
Skal ha konfirmantundervisningen for 12 konfirmanter på Hølonda dette året.  

Sak 52/24: Presentasjon av Ole Dahle, sokneprest i Melhus. Kommer fra Stavanger. Bor 
på Støren, er gift og har et barn på 2 år. Er vår representant i menighetsrådet.  

Sak 53/24: Orientering fra møte i Melhus kirkelig fellesråd. Gikk gjennom de nye 
forskriftene. Nytt: Det skal gå minimum 3 mnd. før gravstøtten kan settes opp. Hvis noen 
ønsker å sette opp et gravminne som avviker fra det eksisterende på gravplassen, kan 
det stoppes. Det må godkjennes før det settes opp.  

Tilbud fra Inge Engan om ny ytterdør på kr. 52000 kroner + mva. hvis hengsler og lås kan 
brukes opp igjen. Saken står til godkjenning av biskop og riksantikvaren. 

Sak 54/24: Gudstjenesteplan våren 2025. Ole informerte om forslag til 
gudstjenesteplan. Det går fra gudstjeneste hver 3. uke nå til hver 4.uke fra våren-2025. 
Da har man muligheter til å sette inn noen ekstra gudstjenester ved behov.  

Ole informerte om at menigheten er oppfordret til å finne på tiltak til å markere jubileet i 
2030. Informerte også om tiltak som gjøres blant annet fra Kolstad i forbindelse med VM 
på ski i Trondheim . Åpen kirke. Viser øvelser fra VM på stor-skjerm.  

Ole informerte om Agenda 1, strategisk verktøy for ledere. Konkret tiltak er Alfa-kurs som 
planlegges i Melhus av Nor-kirken i Melhus og Melhus menighetsråd høsten-2025. 
Inviterer Flå, Horg og Hølonda til å bli med.  Skal lære opp ledere nå. Det er mange 
samtaler med ulike temaer og er aktuelt for alle. Det er som et konfirmantprogram for 
voksne.  

Inntil ny sogneprest er på plass er det Ole som skal være vår representant i 
menighetsrådet. Han holder oss orientert både om kristendomsjubileet og Alfa-kurs.  



Sak 55/24: Mottatt søknad om støtte fra FAU Eid skole (se vedlegg) Vi vedtar og støtter 
FAU med 15000 kroner fra Trosopplæringsfondet. Bidrar med støtte til dette tiltaket i 
stedet for et eget arrangement i vår regi for ungdom. Roald svarer FAU.  

Sak 56/24: Helg i bygda-juleutgave. Vegar og Eirik bistår oss nå som sist. Det er en del 
som er faste poster: slekters gang, gudstjenesteplan, knøttesang, treƯ på 
helsehuset(diakoni). I tillegg tar Eirik om konfirmantarbeidet. Ole skriver om Alfa-kurs. 
Ellers må det være informasjon om påskegudstjeneste på Jårakjølen. (Bård Egil?). VM på 
storskjerm på bedehuset på Korsvegen og Misjonshuset på Gåsbakken (Bård Egil)  
Juletrefest i Misjonshuset (Inger).  Marie snakker med Mari Konstad om hun har en 
julehistorie å fortelle fra  sin barndom. Det tar 15 dager fra Posten får bladene til de 
kommer ut til husstandene. Frist for innlevering av stoƯ til kirkekontoret er 251124 og 
sendes på mail: ej877@kirken.no 

Sak 57/24: Eventuelt Trosoplæringsmidler. Gospel har fått 25000 kroner.                                
Vi arrangerer juletrefest i Misjonshuset på Gåsbakken 28.desember kl. 1500. Komite: 
Inger, Marie, Anita, Roald og Kristin. Marie bestilte Misjonshuset mens vi satt i møtet.  

Statuetter for Misjonshuset på Gåsbakken. Marie sitter i styret i Misjonshuset på 
Gåsbakken. Det står i statuettene der at ved et evt. opphør av huset så skal 
midlene/driften gå over til Menighetsrådet. Det står at denne bestemmelsen kan ikke 
endres.  Marie drøfter det med Vegar om gangen videre og tar det evt. opp i Fellesrådet.  

Lys i et tre på kirkegården i adventstida og i julehøytida. Bård Egil sjekker hva det koster. 
Inger får tilbakemelding og sender søknad til Løkbakk-fondet.  

VM på storskjerm. Tok ideen fra Ole med VM på storskjerm og tar sikte på 2 dager, 
060325 i bedehuset på Korsvegen og 070325 i Misjonshuset på Gåsbakken. Bård Egil 
bestiller bedehuset på Korsvegen og skriver om dette i Menighetsbladet. Tar med Even 
Unsgård som er med i VM-komiteen i innlegget. Marie har bestilt misjonshuset på 
Gåsbakken. Her får vi bidra med et lokalt engasjement og samtidig gi en støtte i arbeidet 
med ensomhet og utenforskap.  

Møteplan fremover: 251124 kl 1800 ved Gåsbakken skole. 

   200125 kl. 1800 ved Eid skole 

   240225 kl 1800 ved Gåsbakken skole 

   070425kl. 1800 ved Eid skole 

   260525 kl 1800 ved Gåsbakken skole 

 

Inger H. Bakken 

sekretær, Hølonda menighetsråd 


